
Załącznik nr 4 

do informacji o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym 

 
Informacja 

dotycząca rozpracowania zgłoszonych wniosków i spraw bieżących 

podczas III sesji Rady Gminy Cekcyn 

 

 

Radny Władysław Wysokiński  

Zawnioskował o uzupełnienie ubytków, które powstały po awarii wodociągu na styku drogi 

powiatowej i gminnej w Starym Suminie w kierunku Jeziora Chłodnego. 

W dniu 14.08.2024 r. pracownicy brygady remontowo-budowlanej uzupełnili ubytki w drodze 

powstałe po awarii wodociągu. 

 

Radny Marek Kobyliński  

W związku z trwającym sezonem turystycznym poprosił o udzielenie odpowiedzi na kwestie 

dotyczące Punktu Informacji Turystycznej na terenie gminy Cekcyn, głównie w zakresie: 

- adresu punktu/godziny otwarcia, 

- oznakowania punktu (tabliczka informacyjna na budynku/ przy drodze – znak, kierunkowa 

np. w centrum Cekcyna), 

- strona internetowa turystyka.cekcyn.pl (Oficjalny Serwis Turystyczny Gminy Cekcyn) – brak 

informacji o punkcie, aktualności ostatnie z 14.05.2023 r.). Uważa, że zawsze trzeba brać pod 

uwagę punkt widzenia turysty, a nie mieszkańca gminy. 

W kończącym się sezonie  turystycznym na terenie gminy nie funkcjonował Punkt Informacji 

Turystycznej. W poprzednich latach Informacja Turystyczna działała w Antrejce na plaży. 

W Gminnym Ośrodku Kultury w Cekcynie, w czasie godzin jego funkcjonowania można uzyskać 

informacje i materiały promocyjne, które również są dostępne w Urzędzie Gminy o czym 

informowaliśmy Radę Gminy na sesji w dniu 26 kwietnia 2024 r. w punkcie: „ informacja na temat 

promocji gminy i przygotowanie do sezonu turystycznego 2024 r.” Tablica informacyjna o Punkcie 

Informacji została zdjęta z budynku GOKu, ze względu na znaczny stopień zużycia.  

Gminny Ośrodek Kultury nie posiada pracownika odpowiedzialnego za prowadzenie Informacji 

Turystycznej, która według standardów powinna być czynna w godzinach popołudniowych  

i w weekendy. Informacji turystom udzielają instruktorki GOKu, których zadaniem jest przede 

wszystkim  przygotowywanie i prowadzenie zajęć kulturalnych. 

Strona turystyczna www.cekcyn.pl ze względu na brak wsparcia informatycznego, związanego  

z brakiem możliwości aktualizacji  systemu zostanie wygaszona.  Ostatnie wpisy na stronie pochodzą 

z zeszłego roku z powodu niemożliwości dodawania nowych wpisów i pojawiających się błędów. 

Koniecznym byłoby zbudowanie nowej strony i dostosowanie jej do użytkowników smartfonów. 

Koszty budowy strony są wysokie dlatego podjęliśmy działania w zakresie wprowadzenia aplikacji 

mobilnej  dla turystów, o którą wcześniej wnioskowali poszczególni radni.  

Obecnie pracujemy nad mapą szlaków rowerowych i wyznaczaniem nowych tras rowerowych oraz 

prowadzimy rozmowy w kierunku wdrożenia aplikacji turystycznej, która będzie zawierać wszystkie 

dostępne informacje dla turystów. Mapa szlaków i tras powinna być gotowa do końca roku, a aplikacji 

mobilna, o ile znajdą się środki w budżecie powinna ruszyć przed przyszłorocznym sezonem 

turystycznym. 

 

Radna Emilia Bona  

Zwróciła uwagę, że przy drodze gminnej na Majdanach podnosi się polbruk od korzeni drzew 

oraz przy drodze gminnej na Szklaną Hutę (po prawej stronie za torami) są do wycięcia suche 

drzewa. Pisma w powyższej sprawie dawniej były pisane do właścicieli, nie ma odpowiedzi. Czy 

pisma dotarły w ogóle do właścicieli? Suche drzewa zagrażają bezpieczeństwu i należy jak 

najszybciej coś z tym zrobić. 

Po przeprowadzonej wizji w terenie na Majdanach informuję, że nie widzi się zasadności wycinki 

drzew. Jeżeli chodzi o wycinkę drzew przy drodze na Szklaną Hutę to złożony został wniosek do 

Starostwa Powiatowego o interwencję w tej sprawie, ponieważ właściciele działki w żaden sposób nie 

reagują na nasze pisma. W dniu 05.08.2024 r. przeprowadzono oględziny terenowe przez pracownika 

http://www.cekcyn.pl/


Nadleśnictwa Tuchola na działce nr 8 w Małym Gacnie. Właściciel zobowiązał się do wycinki drzew 

w możliwie najszybszym terminie. 

 

Radny Michał Ziółkowski  

Ponowił wniosek mieszkańców ul. Dworcowej o ustawienie lustra lub znalezienie innego 

rozwiązania problemu wyjazdu z niedoszłej ul. Malinowej. Przy posesji nr 38A jest wysoki 

żywopłot bardzo utrudniający wyjazd z drogi. Wniosek w sprawie był już składany, jednak nie 

pamięta czy była na niego udzielona odpowiedź. 

Informuję, iż na ustawienie lustra wymagana jest zmiana organizacji ruchy (projekt). Wnioski 

dotyczące zmiany organizacji ruchu rozpatruje organ zarządzający ruchem. Ponadto w 2023 r. podjęto 

starania o wycinkę żywopłotu, który ogranicza widoczność, ale bezskutecznie. Właściciel posesji, na 

której rośnie żywopłot będzie go wycinać i przestawiał ogrodzenie. W związku z tym zmienią się 

granice działki i wyjazd na drogę gminną zostanie przebudowany. 

 

Radny Władysław Wysokiński 

Zawnioskował o skierowanie wniosku do Zarządu Dróg Powiatowych w Tucholi w celu podjęcia 

negocjacji z pełnomocnikiem właścicieli działki odnośnie wycięcia drzew przy wyjeździe z drogi 

od Zalesia na napoleonkę patrząc w lewą stronę, ponieważ jest w tym miejscu fatalna 

widoczność. Jakiś czas temu wraz z Sołtysem Sołectwa Zalesie wnioskował w tej sprawie. 

Odpowiedź od pełnomocnika właścicieli Zarząd Dróg Powiatowych otrzymał do wiadomości. 

Zarząd Dróg Powiatowych w Tucholi podejmie negocjacje (dot. przedmiotowych drzew) z 

właścicielem działki o nr ewid. 254/2 obręb Zalesie w celu zminimalizowania zagrożeń – trójkąt 

widoczności. 

 

Radny Tomasz Borta  

Zgłosił zaniedbany zarówno pas kolejowy jak i pas drogowy przy wyjeździe przez przejazd 

kolejowy z ul. Młyńskiej na drogę powiatową, co utrudnia widoczność włączającym się do 

ruchu. 

Wniosek został przesłany pismem nr UD.7226.216.2024 z dnia 29.07.2024 r. do PKP S.A. 

Gospodarowania Nieruchomościami w Gdańsku. W II połowie lipca br. wykonano koszenie poboczy 

w pasie przedmiotowej drogi powiatowej. 

 

 
           

          Wójt Gminy Cekcyn 

           /-/ Jacek Brygman  
Cekcyn, 10.09.2024 r. 

IL/- 


